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P R O T O K Ó Ł   Nr 33/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 26 czerwca  2017 r. 

   

Posiedzenie Komisji prowadził  jej Przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 

Porządek posiedzenia:  

1. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Stryków w 2016 roku oraz w roku 

bieżącym.  

2. Informacja Burmistrza dot. sposobu wykorzystywania świetlic wiejskich i strażnic 

OSP na terenie Gminy Stryków.  

3. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r.  

4. Sprawy różne.  
Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji w głosowaniu:8 głosów 

za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt.1  

Zaproszony na posiedzenie Komisji Komendant Komisariatu Policji w Strykowie Pan 

Andrzej Szadkowski przedstawił informację dotyczącą bezpieczeństwa publicznego na 

terenie Gminy Stryków w 2016 roku  w oparciu o sprawozdanie z działalności Komisariatu 

Policji w Strykowie w roku 2016, informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego 

na terenie Gminy Stryków w roku 2016 oraz za pierwsze półrocze roku bieżącego. 

Pan Andrzej Szadkowski mówił m.in. o vacatach występujących  w obsadzie kadrowej i 

zwrócił się z prośbą o sfinansowanie przez Gminę Stryków dwóch etatów służb 

ponadnormatywnych. 

W dyskusji dotyczącej tego tematu radni pozytywnie ocenili działalność Komisariatu Policji 

w Strykowie. 

Niezadowolenie radnych budzi fakt, że Komisariat Policji w Strykowie funkcjonuje do 

godziny 20 każdego dnia. Radni mówili o tym, że jest to jeden z nielicznych Komisariatów w 

Polsce, gdzie nie została przywrócona całodobowa forma funkcjonowania, mając na uwadze 

chociażby obecną sytuację na terenie Gminy Stryków związaną z lokacją dużych firm 

logistycznych a co za tym idzie napływem ludności w tym nacji innych narodowości. 

W związku z powyższym Komisja wnioskowała do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie o zaproszenie Komendanta Wojewódzkiego policji w Łodzi na sesję Rady 

Miejskiej w Strykowie celem omówienia możliwości dalszego funkcjonowania i rozwoju 

Komisariatu Policji w Strykowie. 

Obecny na posiedzeniu Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przyjął wniosek do 

realizacji w miesiącu sierpniu 2017 roku. 

 

Ad. pkt. 2  

Informację dot. sposobu wykorzystywania świetlic wiejskich i strażnic OSP            

na terenie Gminy Stryków przedstawiła w imieniu Pan Andrzeja Jankowskiego Burmistrza 

Strykowa Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków. 

 

Ad. pkt 3  

Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2017 r. : 

sierpień 

1. Informacja dot. przygotowań do obchodów 100-lecia odzyskania przez Polskę 

Niepodległości na terenie Gminy Stryków. 

2. Sprawy różne, w tym opiniowanie projektów uchwał. 
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wrzesień 

1. Ustalenie wniosków do projektu budżetu Gminy Stryków na 2018 rok. 

2. Sprawy różne. 

październik 

1. Informacja dot.budowy kompleksu szkolno-sportowego. 

2. Sprawy różne. 

listopad 

1. Aktualna informacja dot.budowy domu kultury w Strykowie. 

2. Sprawy różne. 

grudzień 

1. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2018 rok. 

2. Sprawy różne. 

 

Ad. pkt. 4  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków przedstawiła następujące projekty uchwał: 

 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków udzielania pomocy 

dzieciom i młodzieży w formie stypendium Burmistrza Strykowa 

Podjęcie przedmiotowej uchwały wypływa z konieczności dostosowania zapisów Uchwały Nr 

VIII/65/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży w formie stypendium 

Burmistrza Strykowa do zmian w ustroju szkolnym. Wdrażana reforma oświaty przewiduje, 

że od dnia 1 września 2017 r. 6-letnie szkoły podstawowe zostaną przekształcone w szkoły o 

strukturze 8-letniej. Już w obecnym roku szkolnym uczniowie klasy VI nie będą 

absolwentami szkoły podstawowej, a nadal będą uczniami danej szkoły przechodząc do klasy 

VII. 

Wydłużenie nauki w szkole podstawowej wymusiło zmianę zapisu § 5 w ust. 1 w/w uchwały 

poprzez zastąpienie wyrazów "klas IV-V szkoły podstawowej" na wyrazy "klas IV-VII szkoły 

podstawowej". W nowym ustroju szkolnym absolwentami szkoły podstawowej będą 

uczniowie klasy VIII, a nie jak to jest teraz klasy VI. 

głosowanie: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra 

Zgodnie z przepisem art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 r., poz.446) podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw 

ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych 

(Dz. U. z 2015 r. poz. 460, z późn. zm.), a także wznoszenia pomników należy do wyłącznej 

kompetencji Rady Gminy. 

Sołtys wsi Dobra, po przeprowadzonych w dniu 27 maja 2017 roku konsultacjach z 

mieszkańcami wsi, złożył wniosek z propozycją nadania nazwy ulicy „Henryka Gaynego”, 

drodze gminnej oznaczonej numerem geodezyjnym 47/2, położonej na terenie miejscowości 

Dobra. Inżynier Henryk Gayny był ostatnim właścicielem pałacyku ziemiańskiego w Dobrej, 

w którym od czasu po II wojnie światowej znajduje się szkoła podstawowa. Mieszkańcy wsi 

Dobra chcą upamiętnić jego osobę, jego postawę życiową, poprzez nadanie nazwy ulicy 

drodze znajdującej się w pobliżu szkoły. 

Podjęcie uchwały nadającej nazwę ulicy jest celowe i w pełni uzasadnione. 

głosowanie: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dobra 

 

http://lejdi-of-the-house.bloog.pl/
http://lejdi-of-the-house.bloog.pl/
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Zgodnie z przepisem art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2016 r., poz.446) podejmowanie uchwał w sprawach herbu gminy, nazw 

ulic i placów będących drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych w rozumieniu 

ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 460, z późn. 

zm.), a także wznoszenia pomników należy do wyłącznej kompetencji Rady 

Gminy. Sołtys wsi Dobra, po przeprowadzonych w dniu 27 maja 2017 roku konsultacjach z 

mieszkańcami wsi, złożył wniosek z propozycją nadania nazwy ulicy „Ojca Pawła Marii 

Dominika Skolimowskiego” , drodze gminnej oznaczonej numerem geodezyjnym 320, 

położonej na terenie miejscowości Dobra. 

Ojciec Paweł Maria Dominik Skolimowski (ur. 1864 , zm. 6 sierpnia 1921 w Dobrej ) – 

duchowny mariawicki , w latach 1906-1921 proboszcz parafii św. Jana Chrzciciela w Dobrej . 

Kształcił się na Akademii Gregoriańskiej w Rzymie , gdzie uzyskał licencjat z teologii 

rzymskokatolickiej . Z mariawityzmem zetknął się w 1903 roku, przyjmując imiona zakonne 

Maria Dominik. W latach 1903-1906 był proboszczem w parafii rzymskokatolickiej w 

Dobrej. Ksiądz Dominik Skolimowski (będąc jeszcze proboszczem parafii 

rzymskokatolickiej) w roku 1905 zakończył budowę kościoła w Dobrej 28 listopada 1906 

roku mariawici decyzją władz carskich zostali zmuszeni do opuszczenia kościoła. Kapłan 

Dominik przewodził pracom w budowie nowego kościoła. 

W styczniu 1905 roku kapłan Skolimowski jako delegat mariawicki odbył audiencję u 

papieża Piusa X . 

Przez wiele lat ks. Skolimowski pracował w redakcji kościelnej pisma „Mariawita". 

Kapłan Paweł Maria Dominik Skolimowski był współzałożycielem orkiestry parafialnej w 

1909 roku. 

Zmarł 6 sierpnia 1921 , pochowany został w Dobrej na cmentarzu parafialnym. 

Nadanie nazwy ulicom ułatwi odbiór nowo powstałych budynków, ustalenia numerów 

porządkowych oraz dopełnienia formalności meldunkowych. 

Podjęcie uchwały nadającej nazwę ulicy jest celowe i w pełni uzasadnione. 

Do projektu uchwały została wniesiona autopoprawka w § 1 w nazwie ulicy ,, Ojca 

Dominika Skolimowskiego ʼʼ. O wniesienie autopoprawki wnioskował radny Sylwester 

Kacprzak. 

głosowanie nad autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się  

głosowanie nad uchwalą wraz z autopoprawką: 9 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Radny Bogdan Walczak pytał o organizację półkolonii w szkołach w okresie wakacji. 

Radny pytał czy jest jakaś informacja w Urzędzie odnośnie możliwości poprowadzenia 

kolektora gazu w ul. Warszawskiej. 

W nawiązaniu do uchwały RM w Strykowie o przyznawaniu stypendia radny prosił o 

rozważenie możliwości podjęcia uchwały przez rade o wyróżnianiu uczniów za osiągnięcia w 

dziedzinie kultury i sztuki. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że akcje półkolonii mogą czynić 

organizacje pozarządowe natomiast nauczycielom nie możemy narzucać aby pracowali w 

wakacje. Odpowiedzi w sprawie gazu nie ma. 

Radny Andrzej Pożarlik prosił o zamieszczenie na stronie internetowej Gminy zakładki z 

wnioskami o przyłączenie do sieci gazowej. Radny poinformował, że w najbliższym czasie 

odbędzie się zebranie informacyjne dla mieszkańców zainteresowanych przyłączeniem do 

sieci gazowej i prosił jednocześnie aby mieszkańcom umożliwić składanie tych wniosków w 

Urzędzie. 

Radny Dariusz Dziewulski mówił o następujących sprawach: 
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 wystąpieniu do generalnej dyrekcji o wydłużenie czasu przejścia ( zielone światło) 

przez ulicę Warszawską. Dla osób z dysfunkcjami ruchowymi czas trwania                 

,, zielonego ʼʼ jest zbyt krótki ; 

 na wjeździe do Biedronki( ul. Warszawska- Zlotowa) uzupełnić asfalt; 

 oczyścić grób nieznanego żołnierza. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czy jest już pozwolenie na budowę domu kultury? Z 

wcześniejszych zapowiedzi wiadomo było, że termin dla Starostwa upływa w dniu 6 czerwca 

tego roku. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków odpowiedział, że są wszystkie zgody 

konserwatora zabytków. Dokumentacja jest jeszcze w Starostwie. Starostwo wystąpiło o 

przedłużenie terminu na wydanie decyzji o miesiąc. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak 

Przewodniczący 

           Komisji Oświaty i Spraw Obywatelskich  

                                                                                    Rady Miejskiej w Strykowie   

 

Grzegorz Kozłowski  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


